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Algemeen 
 
1. De VVD vindt dat het een groot gemis is dat we op dit moment nog geen kijk hebben op hetgeen 
Wijckerveste naar ons gaat rapporteren. We kunnen hierop dus nu niet anticiperen. 
2. Deze begroting gaat er in zijn geheel vanuit dat de Raad de kaderstellende opdracht aan het 
College gaat geven om structureel € 1,2 miljoen te bezuinigen op de Polfermolen b.v, m.u.v. De 
Bosdries. 
Klopt dit? 
3. Bij de jaarrekening van planjaar 2015 heeft de accountant een  verklaring van beperking afgegeven 
v.w.b. de financiële rapportage. We zijn inmiddels weer een aantal maanden verder en dus dringt 
zich bij de VVD deze vraag op: is deze situatie, waardoor de beperking afgegeven werd, nu onder 
controle? 
 
1.2 Programma verkeer, vervoer en waterstaat 
Thema 1 Verkeersveiligheid, onderdeel Reconstructie voormalig provinciale weg Houthem 
 
1. De geactualiseerde kostenraming van het project is substantieel € 314.000,- hoger dan het 
beschikbare en dus eerder begrootte budget van € 686.000,-. De voornaamste reden is dat vanuit het 
Project Buitengoed Geul en Maas vrij recent het kwaliteitsniveau is bepaald. Wat is het verschil 
tussen het eerder gestelde kwaliteitsniveau van het project en de vrij recente kwaliteitsbepaling 
vanuit het project? 
 
2. Er wordt gesproken over "de voornaamste reden" van kostenverhogend effect. Wat waren de 
andere redenen die mede zorgdragen voor het kostenverhogend effect? 
 
3. Samen met de provincie wordt ingezet op de verwerving van het perceel in het kader van het 
project Wijland. Welke relatie heeft dit met het project Buitengoed Geul en Maas daar het genoemd 
wordt onder het onderwerp "Reconstructie voormalige provinciale weg Houthem"? 
 
4. Wat is de raming en het beschikbare budget voor de werving en inrichting van het perceel in het 
kader van het project Wijland? 
 
Thema 2 Mobiliteit 
 

Er wordt gesproken over een mobiliteitsplan en een beleidsplan verkeersveiligheid Valkenburg aan 

de Geul 2012. De benoemde ambities in deze beleidsplannen vormen de basis voor het 

mobiliteitsbeleid. Is dit mobiliteitsbeleid reeds opgepakt en uitgevoerd door Veolia? Er wordt 

aangegeven dat in 2017 reeds de effecten zichtbaar worden, dit insinueert dat dit reeds nog niet 

heeft plaatsgevonden door Veolia. Indien eerder genoemde constatering juist is, welke effecten 

zullen dan zichtbaar worden in 2017? 



1.5 Programma Sport, Cultuur en Recreatie 
Voor het planjaar 2018 staat voor musea € 157.000,- genoteerd. 
Waardoor wijkt dit zo sterk af van de overige planjaren? 

Thema 6 Een toekomstbestendige bibiotheekvoorziening 

Waarom is Polfermolen BV hier opgenomen als verbonden partij? 

Waarom zijn niet-sporters hier opgenomen als beleidsindicatoren? 
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Op basis van de geprognotiseerde balans daalt de solvabiliteit de komende jaren. 
Graag een gedetailleerde uitleg waardoor dit specifiek veroorzaakt wordt. 
 
§ 1.4 Programma Onderwijs 

 Pag. 24 Thema 1: Huisvesting Onderwijs: Hoe moeten we de verschillen zien tussen 

buitenonderhoud en renovatie schoolgebouw? Is er zicht op onderhoud? 

 Pag. 24 Thema 3: Klopt het dat bij de overgang van de peuterspeelzalen naar de stichting MIK 

de nieuwe bekostigingssystematiek al werd gehanteerd? Dus vanaf 1 januari 2016? 

§ 1.6 Programma Sociaal Domein 

 Pag. 32 bij ‘wat willen wij bereiken’ laatste •: Wordt hiermee de bijzonder bijstaand 

bedoeld? 

 Pag. 33 Thema 1, 2e alinea: Wat is de maatstaf tussen kleine en grote initiatieven/projecten? 

Is dat geld, tijdsduur, overzichtelijkheid, enz.? 

 Pag. 33/34: Kernoverleg Centrum Valkenburg is opgeheven. Gelden (jaarlijkse subsidie van € 

2.000,-) zijn beschikbaar, maar hier is blijkbaar geen behoefte aan? Waar gaan deze gelden 

naar toe?  

 Blz. 35: In de begroting is incidenteel projectgeld opgenomen voor innovatieve projecten in 

het sociale domein. Deze projecten worden bij Thema 7, blz. 38 verder omschreven. Onze 

vraag: Over welke bedragen gaat het en bestaat hierover een raadsbesluit? 

 Blz. 39,  schema, kopje ‘jeugdwet’: Het oppakken van de genoemde zaken vindt de VVD geen 

te leveren prestaties. Of het woord ‘oppakken’ hierin weglaten of veranderen in het woord 

‘opstarten’. 

§ 1.7 Programma Volksgezondheid en milieu 

Geen vragen 

 


